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Niebawem mają wejść w życie przepisy, które pomogą rozwiązać problem braku ofert w
przetargach na zakup energii. W rozmowach z rządem wzięła udział Burmistrz Strumienia
Anna Grygierek, która uczestniczyła w posiedzeniu Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu
Terytorialnego.

Obrady Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu Terytorialnego fot. KWRiST

Spotkanie ze stroną rządową i samorządową odbyło się tuż przed świętami. Jednym z głównych tematów rozmów,
były przetargi związane z zapewnieniem energii elektrycznej. Strona samorządowa wysłuchała informacji Ministra
Klimatu i Środowiska o działaniach podjętych wobec spółek energetycznych, które nie przystępują do postępowań
przetargowych na dostarczanie energii elektrycznej dla samorządów i ich jednostek lub stosują niedozwolone
praktyki dotyczące wysokości ceny za dostarczanie energii elektrycznej.

Po wielu apelach samorządowców problem został dostrzeżony przez stronę rządową. W spotkaniu uczestniczyła
Anna Bednarska z Departamentu Elektroenergetyki i Gazu Ministerstwa Klimatu i Środowiska. Przyznała, że do
ministerstwa docierają sygnały samorządów związane z brakiem ofert w ogłaszanych przetargach na zakup energii
elektrycznej, w tym związane z wycofywaniem ofert lub składaniem ofert z różnymi dodatkowymi wariantami i
opłatami. Jak zapewniła, niebawem mają wejść w życie przepisy, które pozwolą uniknąć takich praktyk. To przede
wszystkim wprowadzenie gwarancji sprzedaży rezerwowej dla jednostek samorządu terytorialnego. - Są to
regulacje gwarantujące, że ta sprzedaż rezerwowa, która będzie w pewnych sytuacjach, gdy np.
sprzedawca rezerwowy nie podejmie sprzedaży, albo umowa się skończy, tam wchodzi sprzedawca z
urzędu, a więc duża spółka skarbu państwa – dodała. W ustawie ma zostać także doprecyzowane, że sprzedaż
będzie miała się odbywać odbywać po cenie maksymalnej maksymalna to 785 zł netto za 1 MWh, a ponadto cena
energii ma być jedyną opłatą podlegającą rozliczeniu przy sprzedaży rezerwowej.

- Jako samorządowcy odbyliśmy wiele spotkań, by wspólnie wypracować z rządem najlepsze rozwiązanie.
To efekt wielu godzin trudnych rozmów, przygotowywania wyliczeń i opracowań. Żyjemy w trudnych
czasach zapewnienie energii - tak ważnej w działalności nas wszystkich to nasz priorytet. Jesteśmy jako
samorządowcy pełni nadziei co do ogłoszenia zmian w ustawie – mówi w rozmowie z Portalem OX.PL Anna
Grygierek, Burmistrz Strumienia, wiceprzewodnicząca Związku Gmin Wiejskich RP.
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